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D_r_1__5 zab_ó__Gyula:

Nekem az a véleményem, hogy küldjünk ide szakembert, és Tóthné 
Dr. Bakonyi Csillát javaslom, aki az Inotai Alumíniumkohó 
üzemorvosa és a Veszprémi Akadémiai Bizottság Környezetegész
ségi és Környezetjogi Bizottságának is a tagja. Én úgy gondo
lom, hogy érdemes volna őt elküldeni, hiszen köztudott, hogy 
Várpalota az egyik legszennyezettebb város és ebből kifolyólag 
rengeteg teendőnk lesz ebben a tárgykörben.

L _e_ s _z_ k_o v _s_ z k_ i Tibor:

Szavazásra teszem a kérdést. Aki Márhoffer György javaslatával 
egyetért, hogy a Környezetvédelmi Konferencián ne vegyünk 
részt, kézfelemeléssel szavazzon.

Megállapítom, hogy a képviselőtestület 5 igen szavazattal el
vetette Márhoffer György javaslatát.

Aki egyetért Dr. Szabó Gyula javaslatával, hogy Tóthné Dr.
Bakonyi Csilla vegyen részt a Környezetvédelmi konferenci
án, azzal a feltétellel, hogy ha vállalja , kézfelemeléssel jelezze.

A képviselőtestület 12 szavazattal, 10 ellenszavazat mellett a 
a következő határozatot hozta:

23/1990JL_/XIJL9JL/_számú_képyiselo^estületi_határozatj_

A képviselőtestület a távol lévő Tóthné dr. Bakonyi Csil
lát a Pécsett 1990. november 28-30. között rendezendő 
Környezetvédelmi Konferencián való részvételre - amennyi
ben a jelölést elfogadja - kijelöli.
Utasítja a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések 
megtételéről gondoskodjon.

A képviselőtestület a Magyar Gazdasági Kamara 1 napos továbbkép
zését és a Janus Pannonius Tudományegyetem Terület- és Telepü
lésfejlesztési továbbképző szakán való két éves továbbképzésen 
való részvételt 2 igen szavazattal elvetette.

Aki egyetért azzal, hogy teljeskörű felmérés után az a számító- 
gépes szakember, aki rendelkezik előképzettséggel a szakappará
tusban, résztvehessen a továbbképzésen, kézfelemeléssel szavazzon.
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A képviselőtestület 12 szavazattal, 10 ellenszavazat ellenében 
a következő határozatot hozta:

24/19901_/XI19JL/_számü_képviselőtestületi_határozat£

A képviselőtestület a számítógépes szakember előképzését 
a "Személyi számítógép a polgármesteri hivatalban" című 
intenzív továbbképző tanfolyamon szükségesnek tartja.

Utasítja a polgármestert, hogy a képzéssel összefüggő 
teendőkről a jegyző közreműködésével gondoskodjon.

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester

L_e_s_z_k_o_v_s_z_k_i_Iíborj_

A Vállalkozók Pártja és az Ipartestület képviselői felkeres
tek. Az általuk átadott levelet ismertetném a képviselőtes
tülettel .
/A levél a jegyzőkönyvhöz mellékelve./

Mivel e két szervezetnek direkt, közvetlen képviselete nincs 
az önkormányzaton belül, ezért azt kérték, hogy a megalakí
tandó bizottságokba - mint külső tag - kerülne az ő képvise
lőjük bevonásra. Mindenképpen közös érdekünk, hogy folyama
tos kapcsolattartásunk legyen velük és hogy az érdekképviselet 
biztosított legyen az Ipartestület, a Vállalkozók Pártjának 
tagjai és a képviselőtestület között.
A másik ami felvetődött, hogy e 600 vállalkozó képviselője 
tanácskozási joggal rész tvehessen üléseinken.
Én személy szerint az első variációt támogatom, de kérem az 
Önök véleményét is.

V_á_m_o_s_i__Iibor£

Nem alakítottuk még meg a munkabizottságokat, ami már most 
úgy érzem nehézségeket okoz. A vállalkozókat én úgy érzem, 
hogy feltétlen be kellene vonni a munkába, mert nem szeretném, 
hogy olyan hibába essünk, hogy nem kellő előkészítéssel hoz
nánk meg. a döntéseinket, ezért feltétlen javaslom, hogy a 
vállalkozók tanácskozási joggal vegyenek részt a képviselőtes
tület munkájában.

Dr_1_H_u_s_z_ á _ r_P § 1 :

Úgy gondolom az lenne a helyes, ha a polgármesteri javaslat
ban már elhangzott első variációt választanánk, mégpedig a 
munkabizottságba való bevonásukat. Ugyanis úgy ahogy a Vál
lalkozók Pártja vagy az Ipartestület igényt tarthat, úgy so
kan mások is igényt tarthatnának arra, hogy a képviselőtes
tületben tanácskozási joggal résztvehessenek. Nem hiszem,
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hogy célszerű lenne ilyen módon kibővíteni a képviselőtestü
letet. Üléseink nyilvánosak, tehát bárki jelen lehet, a bi
zottságokban remélem, hogy olyan tartalmi munka fog folyni, 
hogy igazában ott is kifejthetik véleményeiket.

L_e_s_z_k_o_v_s_z_k_i__líbor^

Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy az Ipartestület és a 
Vállalkozók Pártja kérésének úgy tegyünk eleget, hogy a meg
alakítandó munkabizottságokban biztosítunk számukra részvé
teli és folyamatos munkavégzési lehetőséget kézfelemeléssel 
szavazzon.

A képviselőtestület 20 szavazattal és 2 tartózkodással a kö
vetkező határozatot hozta:

?5/l?29j._/^Ii2i/_5??0ú_!5épyiselőtestületi_határozat£

A képviselőtestület az Ipartestület és a Vállalkozók 
Pártja által képviselt vállalkozók számára munkabizott
ságaiban képviseletet és részvételt biztosít.
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester

L_e_s_z_k_o_v_s_z_k_i__Tiborj_

A képviselőtestülethez és hozzám érkezett jókívánságok mel
lett figyelemfelkeltő leveleket is kaptunk, melyből engedjék 
meg, hogy a 2. sz. Általános Iskola igazgatójának levelét 
ismertessem.
/Levél a jegyzőkönyvhöz mellékelve./

November 8-án tárgyalásokat folytattam a Veszprém^Megyei^Be
ruházási Vállalat vezetőivel. Tulajdonképpen felajánlották 
szolgálataikat. Engedjék meg, hogy az általuk készített fel
jegyzést ismertessem, mely a vállalat által városunkban vég
zett munkákat sorolja fel.
/Feljegyzés a jegyzőkönyvhöz csatolva./

L_u_k_á_t_s__András_|_

Azt szeretném kérni, hogy a feljegyzésből a kórházra vonatkozó 
részt polgármester úr szíveskedjen lemásoltatni és^ részünkre 
megküldeni, mert ez sok embert érdekel és én úgy látom, hogy 
ez egy jó összefoglaló.

L s_s_z_k_o_v_s_z_k_i__Tibor

A jövő héten képviselőtársaim részére ki fogjuk küldeni.
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Dr_1_S_z_a_b_ó_Gyula^

Én azt javaslom a Tisztelt Képviselőtestületnek - mivel ez 
minden idők legnagyobb kommunális beruházása a városnak 
hogy testületileg menjünk el és nézzük meg a kórházat és ak
kor személyes információja lesz mindenkinek.

L_e_s_z_k_o_v_s_z_k_i__Iibor^

Köszönöm a javaslatot, meg fogjuk szervezni a kórházlátogatást 
mégpedig úgy, hogy ez minél közelebb legyen a műszaki átadás
hoz, hogy a végeredményt láthassuk.

Átadom képviselőtársaimnak a szót. Kérdések, bejelentések, 
interpellációk következnek.

M_i_s_k_o_l_c_z_i_

Tisztelt Képviselőtestület!

A következő problémát szeretném a képviselőtestület, a pol
gármester úr és a Polgármesteri Hivatal elé terjeszteni. 
Pétfürdő közvéleménye, péti képviselőtársaim megbíztak azzal, 
hogy vázoljam fel Önöknek, hogy milyen problémák várhatóak 
a következő gazdálkodási évben bizonyos pétfürdői intézmények 
működtetésében.
Mint Önök is tudják ez év november 1-jén a Nitrogénművek RT. 
egyik fontos nyersanyaga, a földgáz ára igen drasztikusan 
megemelkedett. Ez a következő évben ellehetetlenítheti a Nit
rogénművek Rt. gazdálkodását. Azért, hogy ezt a pénzügyi vál
ságot a részvénytársaság valahogyan átvészelje, rendkívül 
szigorú gazdasági intézkedéseket hozott, melynek egyik követ
kezménye, hogy teljes egészében megvonja finanszírozását a 
pétfürdői művelődési háztól. Pétfürdő 5300 fős lakossága úgy 
érzem mindenképpen megérdemli, hogy kultúrháza, könyvtára, 
mozija és egyéb kulturális létesítményei legyenek. Ezt sze
rettem volna a figyelmükbe ajánlani, hogy jövőre ilyen problé
ma várható, és az 1991. évi költségvetés előkészítésekor sze
retném ha ezt figyelembe vennék és valamilyen módon a péti 
művelődési ház működtetését lehetővé tennék.

Egy másik probléma, hogy november 15-én a Veszprémi Patyolat 
Vállalat megszünteti péti kihelyezett egységének a működteté
sét. Ezt a megnövekedett költségekkel indokolja. Ezzel kap
csolatban i n t e r p e l l á l o k  a polgármester úrhoz 
és a jegyző úrhoz, hogy történt-e valamilyen drasztikus bérle
ti díj vagy fűtési díj emelés, ami a Patyolat Vállalat kivo
nulását kikényszerítette. Képviselőtársaimmal együtt keressük
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a megoldási lehetőséget, hogy Pétfürdőn egy olcsóbb bérleti 
díjú, kisebb finanszírozással megoldható helyiséget találjunk 
a patyolatnak, mert nagyon nagy igény van rá, a lakosság 
igényli ezt a szolgáltatást.

L_e_s_z_k_o_v_s_z_k_i_

A Nitrogénművek Rt. vezetésével fel fogjuk venni a kapcsola
tot a művelődési ház ügyében.

Az interpellálásra - hogy a Veszprémi Patyolat Vállalat no
vember 15-tel szolgáltatását beszünteti Pétfürdőn - a követ
kezőt tudom mondani. A vállalat egy 39 m2-es helyiséget bérel, 
melynek 2.295,- Ft a bérleti díja, ami nem változott ebben az 
évben. Ami tetemesen változott, az a fűtési díj, ami 5.800,- Ft. 
A mi információink szerint ez növelte meg annyira a vállalat 
költségét, hogy nem tudja a továbbiakban ezt a szolgáltatást 
vállalni. A jövő héten megpróbálunk velük kapcsolatot teremte
ni és egy kisebb költségvonzatú helyiség felajánlásával sze
retnénk megtalálni a lehetőséget e szolgáltatás fenntartására.

Az interpellációra a választ a képviselőtestület egyhangúlag 
elfogadta.

Amennyiben több hozzászólás nincs, szeretném bejelenteni, 
hogy következő ülésünk tervezett időpontja december 7.
A napirendi pontokról kellő időben tájékoztatjuk Önöket.
Ezzel az ülést berekesztem, köszönöm figyelmüket.
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I 0 O ^ < - ^
í l o  r<̂f ûu'"
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Várpalota Önkormányzat megbizásából végzett munkákról

1 «,/ Kórház rekonstrukció I, ütem

A létesítmény kivitelezését az Álba Régia Állami Építőipari Vállalat 
Székesfehérvár végzi fővállalkozásban, versenytárgyalás elnyerése 
után.

Tervező; alvállalkozóként a KÖZTI Budapest,
Szerződéses adatok: ezer Ft-ban

Fővállalkozói szerződés módosított összege 
Ebből egyösszegű vállalási ár

előirányzati összeg nővérhívó és 
telefonközpont#

Teljesítési határidő: 1990* november 30.
Alapkőletétel 1988# november 21-én történt#
Tényleges kivitelezés 1989# január hónapban kezdődött, az alapozási 
tervek kézhezvétele után.
Küszaki tartalom: 100 ágyas - 3 osztályos - kórház üzemelő megvaló

sítása.
A létesítmény készültsége 95 %•

Elkészült a belső vakolás, festés nagy része, folyosók burkolása, 
csempézés, folyamatosan készül a vizesblokkok padlóburkolása.
A padlóburkolás anyaga a tervezetthez képest megváltozott, mivel a 
PIETRA /csúszásmentes/ gyártása megszűnt, helyettesitő anyag olasz 
import.
A gépészeti alapvezetékek szerelése befejeződött, finomszerelvénye
zés még nem készült.
A gépészeti alapvezetékek álmennyezetben kerültek elhelyezésre, amely
nek szerelése a 3* emeleten megkezdődött /sebészet/.

Folyamatban van a szellőző gépház és a lift szerelése, főbejárat ki
alakítása, valamint a külső vakolás.
A beepitett bútorokat leszállították.

. / .

I4 5 . 7 4 4  Ft + ÁFA 
144.034 Ft + ÁFA 
1.740 Ft + ÁFA
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A külső közmüvek közül a végleges terep kialakítása, kertészet 
és út-parkoló épitése készül.
Szennyviz- és csapadékcsatorna, külső villany, támfal, hőtáwe- 
zeték épitése befejeződött*

Hilön szerződés keretében az ARÉV elkészitette a Köves-árok lefe
dését a pénzügyi lehetőségeknek megfelelő hosszban.

Ennek összege: 1*065*717 Ft#
A szerződés műszaki tartalmának és fővállalkozói dijának elemzése 
alapján egyértelműen megállapítható, hogy - megbizó szempontjából - 
kedvező áron valósul meg a létesítmény,

I Fővállalkozó a tényleges költségeinek elismerését kérve, váhatóan több tízmillió Ft szerződésmódosítást kezdeményez rövid időn belül#

Vállalatunk megrendelésére KÖZTI elkészitette az épület terveivel 
összhangban az orvostechnológiai és belsőépitészeti terveket.

Ennek költségvetése tervezői számitás alapján mintegy 80 m Ft volt 
1989# évi áron.
A rendelkezésre álló 17.5 m Ftnak megfeleően megrendeltük az or
vosi gázellátás kivitelezését, üzemeltető Kőházzal egyeztetve a 
röntgenberendezések, valamint 1 db Gettinge /gőzsterilező/ le
szállítását és beszerelését, valamint a meglévő berendezések áttele
pítését.

Ebből elkészült: az orvosi gázok szerelése a vételi helyek kivéte
lével.
leszállításra kerültek az OMKER-nél megrendít berendezések.
Az orvostechnológiai berendezések szerelésére a Kórház és Röntgen- 
technikai Vállalat a munkaterületet 1990. október 15-től folyama
tosan veszi át.

A létesítményben elhelyezett osztályok áttelepítése és beüzemelése 
szakaszosan 1991* június hónapig a tervek szerint befejeződik.

2./ Várpalota Ady lakótelep 120 lakás és járulékos munkái.

Kivitelező: Álba Régia ÁÉV Székesfehérvár.-

- / .



Tervező: ÉD Tervező Vállalat Győr#

A 120 lakásból 90 OTP beruházásban készült, átadása megtörtént* 
30 db lakás és a járulékos közmüvek a Műszaki Osztály megbízásá
ból a tanács pénzeszközeiből valósult meg,

30 lakás kiviteli költsége: 38,946,655 Ft + ÁFA,
A közmüvek kiviteli költsége: 27,203,389 Ft + ÁFA.
Teljesítési határidő: 1990, november 15#

A közmüvek műszaki átadása 1990, november 15-re kitűzve a 30 
lakás átadása 1990, december 10-én várható.

V e s z p r é m ,  1990, november 08,



2.Sz.Általános Iskola, 
Várpalota, Vörös Október u.3*

Szám: 27o/199o.

Polgármesteri Hivatal
Várpalota 
Gárdonyi u.39«

Tisztelt Polgármester Ur!

Megválasztásához szívből gratulálok iskolám tantestülete és tanulói 
nevében.
Kívánom, hogy Ön és a Képviselő Testület a város polgárainak bizalmát 
működése folyamán meg tudja hálálni.
Testületem nevében biztosíthatom, hogy törekvéseikben támogatjuk Önö
ket .
Iskolánk tanítói és tanárai szakmai munkájukkal ezután is olyan taní
tási színvonalon végzik munkájukat, hogy megfelelő indíttatást adja
nak az alapfokú oktatásban a gyermekeknek.
A tehetséges tanulóknak biztosítjuk a különböző tantárgyi erőpróbákon, 
hogy képességeiknek megfelelően gyarapítsák tudásukat.

Ehhez szükségünk van a városi önkormányzat bizalmára és anyagi támoga
tására.
Munkánk elismerésében és a lehetőségekhez képesti anyagi támogatásban 
eadig is részesültünk.

Mégis szeretném, ha a Képviselő Testület figyelmébe ajánlhatnám isko
lánk nagy gondját, a tornaterem hiányát.
Valami megmagyarázhatatlan tévedésből kifolyólag az elmúlt 4-5 évben el
felejtettek tornatermet építeni iskolánknak.
Tanulóink egészséges nevelése érdekében e rendkívül fontos tényező hi
ányát ellensúlyozni nem tudtuk.
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Éppen ezért kérném Önöket, hogy a következő időszak terveinek elkészi-

talános Iskolában.

Amikor Ön a székfoglaló beszédében oly hittel és meggyőződéssel beszélt 
terveiről és feladatairól - ezek között az oktatásügy támogatásáról 
újra feltámadt bennem a remény, hogy tanulóink, 560 gyermek, egészsége
sebb körülmények között nevelkedhet. E hit tantestületünk munkájához 
nagy erőt ad.
Az Önök munkájához is jó egészséget kiván a tantestület nevében:

tésénél biztosítsanak prioritást a tornaterem megépítésének a 2.Sz.Ál-

Várpalota, 199o.október 30.
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Köszöntőjük Önt megválasztása a l k a l m á b ó l ! __________
Köszöntjük az első demokratikusan megválasztott képviselő 
testületet!
Az új vezetés nehéz feladatra vállalkozott súlyos erkölcsi, 
politikai, gazdasági helyzetben.
Ennek megoldását mi a gazdasági változás, fellendülés alap
jainak lerakásában látjuk, melynek függvénye a magánvállal
kozások, kis-és középvállalatok beindulása városunkban, ter
melést, bevételt, munkahelyeket teremtve.
Ennek megoldása alapot, gazdasági hátteret biztosít minden 
más terület / oktatás, kultura, szociális terület/ pozitív 
változásának.
Városunkban közel 600 vállalkozó tevékenykedik nehéz felté
telrendszerben, a város és lakosságának ellátásában. A szol
gáltatások 50 íj-át látják el.
Sajnos ez a réteg az önkormányzatban - a minimális érdeklő
déssel lezajlott választás miatt - nem rendelkezik képvise
lettel. ¿¿ás szervekkel egyetértésben úgy véljük, e jelentős 
számú rétegnek szükséges a képviselete a város vezetésében, 
közéleti, gazdasági tevékenységében.
3zuton kérjük Önt, hogy a körülmények figyelembevételével 
próbálja teljesíteni a vállalkozói réteg képviseletét. 
Biztosítjuk a vállalkozói réteg támogatásáról a Polgármester 
Űrat éa a képviselő testületet.
A vállalkozói réteg tisztes, becsületes munkával, közéleti



l.sz,melléklet !

19 91* évi tervezett fejlesztési kiadások 

1* OTP hitel (35 millió Ft) felvéve 1989« cél: kórház
Kamat (27 %) 
Törlesztés

2. AGRIT (24,5 %) 
Kamat
Törlesztés

3* Kötvény 
- lakossági
Törlesztés
Kamat ( 12 %)

7 959#3o4 Ft
8 800,000 Ft

2o millió Ft
4 4o5.974 Ft
4 ooo.ooo Ft

49 ooo«ooo Ft 
12 25o,ooo Ft
5 88o#ooo Ft

- vállalati 31 millió Ft
Kamat 11 397,ooo Ft

16 759.3o4 Ft

8 4o5®974 Ft

18 13o,ooo Ft

OTP bonyolitás 600,000 Ft 11 997*ooo Ft

4e Beruházásokra áthúzódó kiadás 3 100,000 Ft
5. Kiemelt réteg hitel törlesztés 1 620*000 Ft
6, Kiemelt réteg hitel kamata 1 1 3 1®ooo Ft
7o Lakásgazdálkodás 6 000,000 Ft
8, Városgazdálkodási Vállalat 5 000,000 Ft
9, OTP kezelési költség 369.000 Ft

Összesen: 72 512,278 Ft,



OTP hitel: 1989« decemberében felvéve, kórházépítés esedékes tör
lesztés finanszírozására*
Futamidő 5 év. Visszafizetés kezdete: 199o, december 
(2,2 millió Ft)
1991-ben negyedévenként esedékes a fizetés,

AGRIT^ Felvéve 1988-ban, kórházépités finanszirozására.
Eredetileg 7o millió Ft-ról szólt a megállapodás, igény- 
bevéve 2o millió Ft0 

Futamidő: 5 év.
Törlesztés kezdete: 199o, julius 1,
Visszafizetés évente egy alkalommal julius 1-i esedékes
séggel 4 millió Ft,

Lakossági, kibocsátás ideje 19 8 7*
Összege 49 millió Ft
Visszafizetés indul 1991-ben, négy évig, egyenlő rész
letekben.
Vállalati, kibocsátás ideje 1987«
Összege 31 millió Ft
Visszafizetés kezdete: 1992-ben, 3 év alatt0 

Egy alkalommal 11-11 millió Ft, utolsó alkalommal lo milli

áthúzódó kiadások:

Kórházra áthúzódó tétel, valamint a Magyari u.7« kisa
játítás! költség hátralévő része 58o eFt,

Kiemelt_réteg hitel_törlesztés:

Magánerős lakásépítés, lakásvásárlást támogatta, köz
ponti kezdeményezés volt.
Összesen 26,2 millió Ft lett igénybevéve 1985-től 1989-ig,

Megjegyzések az_l,számú melléklethez

Kötvény


